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Zápis z 6. schůze výboru Sekce rychlostní kanoistiky ČSK, konané 20.6. 

2017 v Praze na Strahově 
 

přítomni:   J. Boháč , M. Doktor, : P. Bednář, P. Šebesta, P. Náprstek    P. Mokrý  
hosté: Z. Krpata,    
   

V úvodu jednání vzal výbor SRK ČSK na vědomí informace a projednal a schválil rozhodnutí, usnesení a 

postupy, projednané na květnovém zasedání, uvedené v zápise č. 5. Následně pokračoval programem jednání 

6. schůze.   

 

1. Sportovně technická komise (STK), domácí soutěže  
 

□ 

 

Úkoly -1/4/17 a 1/5/17- byly splněny. Při II. NZ provedl hlavní rozhodčí a zástupce STK proškolení startérů.  

Řešena byla špatná slyšitelnost předstartovních povelů jedné startovní řady. U této řady je směrování 

reproduktorů vpravo a vlevo z pohledu statujícího závodníka. To je důvodem zhoršené slyšitelnosti při 

svolávání závodníků na start. Tato řada bude doplněna o kvalitní svolávací reproduktor a bude nadále 

používány hlavně na startu 1 km, kde není takový hluk. Žádná úprava stávajících reproduktorů na startovací 

řadě není třeba. 
 

□ 

 

Hodnocení II. NZ Račice - Závod se konal bezprostředně po ME veslařů. Proto jsou některé nedostatky ze 

strany pořadatele částečně omluvitelné. Závod byl tradičně velmi náročný na organizaci (velký počet 

startujících, velký počet jízd, nahuštěný program). V neděli byl průběh závodu narušen bouřkou a větrnými 

poryvy. Závod musel být na 60 minut přerušen. Po schůzce vedoucích oddílů bylo rozhodnuto program 

dodržet. Nedělní závod skončil v 19:30. Na extrémní program reagovali rozhodčí – dochází k neúnosnému 

vytížení až 14 hodin denně, problém není ve financích, problém je v nemožnosti navýšení počtu rozhodčích -

nejsou k dispozici. Komise rozhodčích vyhlásí nábor nových rozhodčích. Přezkoušení bude při M-ČR. Aktivity 

pro získání nových rozhodčích budou pokračovat.  
 

□ 

 

NZ v maratonu v Hradci Králové - S organizací přípravy a průběhu závodu spokojenost. Pro maratonské 

závody velmi vhodné závodiště. V případě uvažování o pořádání mezinárodních závodů by se musela řešit 

délka přeběhu (v aktuální podobě příliš krátký). Byla konstatována tradičně malá účast sportovců. 
 

□ 

 

Příprava M-ČR na krátké tratě - Z. Krpata informoval o přípravě, časový pořad je připravován ve spolupráci 

s radou SCM a bude dokončen na jednání STK 22.6. Závod částečně koliduje s odjezdy na soutěže EYOF 

v Maďarsku a na MSJ + 23 v Rumunsku. Těmto okolnostem bude přizpůsoben i časový program a pořadí 

vypsaných závodů. Konečná verze bude s vysvětlením zveřejněna na webu. M-ČR by mělo posloužit 

organizátorům MS jako poslední možnost vyzkoušení funkčnosti většiny technických zařízení týkajících se 

průběhu vlastních závodů (startovacích bloků, kamer na startu včetně obsluhy notebooků (o dodání 2 lidí bude 

požádán Sportis), ozvučení, spojení …).                                          Ú-1/6/17: Z. Krpata                                                                                                                               

                                                                                                                      T:  20.7. 2017 

□ 
 

 

Úkol - 4/1/17 trvá – Dodavatel SW na zpracování závodů - firma SPORTIS bude provozovat na MČR rolovací 

systém, který byl předveden interně ve věži rozhodčích na I. a II. NZ. Prostřednictvím tohoto systému se budou 

informace o výsledcích jednotlivých jízd a následná rozlosování prezentovat na obrazovkách v depu a u věže. 

V budoucnu by měly být tímto způsobem nahrazeny dosud používané nástěnky. Jednání o finální podobě 

provozu tohoto zařízení se Sportisem se uskuteční 21.6. Současně bude projednáno zajištění soutěže OH nadějí.  

 

□ 

 

Streamované video z hlavních závodů – se vzhledem k nejistotě z výše dotací z MŠMT (ProgramV) odkládá. 

Výbor po diskusi rozhodl záměr pro letošní rok zrušit a uvažovat v příštím roce. Návrh připraví Petr Náprstek. 

                                                                                                          Ú-2/6/17: P. Náprstek                                                                                                                             

                                                                                                                      T: 15.8. 2017 

□ 
 

Projekt seriálů lokálních závodů mládeže – projekt regionálních dlouhodobých soutěží pro mládež 

(Západočeská Golden League, Velkomoravská liga, Labsko-Orlický pohár, Vlajka Prahy), zpracovaný J. 

Boháčem a Z. Krpatou obdržel od ČOV podporu ve výši 500 000,- Kč s možností čerpat v průběhu 3 let. Návrh 

manuálu využití prostředků navrhne Z. Krpata a po projednání s J. Boháčem předloží výboru. Výbor projednal 

základní parametry - na jeden seriál závodů je počítáno 40 tis. Kč na rok. Administrátoři soutěží mají nárok na 

odměnu za evidenci výsledků a počítání bodů. Přípravu smluv s oddíly – garanti jednotlivých seriálů, kterým 

budou poukázány finanční prostředky na účet. Smlouvy připraví sekretariát.  

                                                                                                         Ú-1/3/17: Z. Krpata, J.Boháč, P.Mokrý                                                                                                                               

                                                                                                                     T: prodloužen do T: 15.8. 2017 
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1.     2.   Sportovní centra mládeže (SCM), Sportovní střediska (SpS), péče o talentovanou mládež 

□ Úkol - 4/4/17 byl splněn:  Z. Krpata informoval výbor o kontrole vyplňování údajů z tréninkových deníků 

jednotlivými detašovanými pracovišti SCM. Velká část detašovaných pracovišť SCM plnila povinnosti do VT 

na Obozu, kde se tréninkové deníky fyzicky kontrolují. Potom se kvalita vyplňování výrazně zhoršila, někde 

zcela ustala. Výbor rozhodl o pozastavení financování pracovištím, kde sportovci neplní povinnosti SCM. 

Z Krpata zašle všem, kdo si povinnosti neplní dopis se sdělením důsledku neplnění povinností detašovaných 

pracovišť. Další kontrola bude provedena po M-ČR.         Ú-3/6/17: Z. Krpata                                                                                                                               
                                                                                                         T: prodloužen do T: 15.8. 2017  

□ Členové výboru obdrželi zápis z jednání Rady SCM konaném 4.6. Obsah jednání vzal výbor na vědomí. 

   

 

3.   Reprezentační družstva seniorů, juniorů, maratonu (RDS, RDJ, RDM) 
 

RDS    

□ Úkol -5/4/17byl splněn - P. Hottmar objednal tenzometrické testováni (dynamografii) u specializovaného 

pracoviště z  Varšavské univerzity. Proběhlo v první polovině června Zájem měli hlavně sportovci z VSC. 

Zúčastnil se i kajakář J. Dostál. Výsledky byly rozeslány testovaným závodníkům a jejich trenérům. 
 

□ Podpora TOP TEAM z ČOV - ČOV v rámci podpory nejlepších sportovců vytvořil dlouhodobý koncepční 

program TOP TEAM. První část podpory TOP TEAMu je tzv. „Nadstandardní finanční příspěvek na přípravu 

TOP sportovců. SRK ČSK má v TOP TEAMU 6 sportovců. S každým bude podepsána prostřednictvím svazu 

smlouva o způsobu čerpání podpory. Jedná se o prostředky v režimu státních dotací. Na podzim 2017 bude tým 

modifikován v závislosti na výsledcích sezony 2017 a budou navrženy dvě skupiny podporovaných sportovců - 

Skupina MAX TOP a 2. skupina TOP vysoký standard. ČOV svolá k problematice brífink se sportovci, kde  

vysvětlí jak a na co čerpat přidělené finanční prostředky. Za čerpání dle metodiky odpovídá ČSK. 
 

□ Příprava RDS – členové výboru konstatovali, že dostávají od P. Hottmara průběžně dostatečné informace o 

dění v RDS, přípravě, nominacích, připravovaných a uskutečněných výjezdech. 

 
 

RDJ  

□ 

 

 

 

YOH 2018 - V roce 2018 se uskuteční olympiáda mládeže YOG v Buenos Aires. Výbor byl seznámen s první 

informací od ČOV o kanoistických disciplínách. Bude se jednat o nestandardní disciplíny s kombinací 

dovedností z rychlostní kanoistiky a z divoké vody, ve kterých se nesoutěží na národní ani mezinárodní úrovni.  

P. Hottmar byl pověřen jednat s trenérem slalomářů J.Kratochvílem o přípravě nominačních kritérií a nominaci. 

□ 

 
Připomínky k nominaci na MEJ - Výbor SRK ČSK se seznámil s dopisem TJ Kajak Děčín, ve kterém 

klub vyjádřil nespokojenost se způsobem nominace juniorek na MEJ v Bělehradě, zejména s ne 

nominací kajakářky I.Boháčové, kanoistky K.Havlové a kajakářky Zárubové (do K2). Výbor vzal 

připomínky na vědomí a podpořil schválenou nominaci sestavenou a předloženou reprezentačním 

trenérem s tím, že vzhledem k počtu disciplín, mnoha různým soutěžím a neustále měnícím se 

časovým pořadům a nespočtu možných kombinací posádek je nemožné vytvářet zejména pro mládež 

přesná nominační pravidla, podle kterých by mohla být provedena nominace bez subjektivních a 

zpochybnitelných rozhodnutí. Používaná praxe se dlouhodobě osvědčuje a přináší minimum sporných 

případů. O závěru projednání dopisu bude TJ Kajak Děčín informovat P. Mokrý.  

 

RDM  

□ 

  

Informace o činnosti RDM - Reprezentační trenér RDM byl v době konání schůze na MEJ v Bělehradě. Před 

odjezdem podal členům výboru informaci o organizačním zajištění ME-M v Portugalsku a dalších výjezdů na 

náklady pořadatele – K4 Valladolid, a na náklady sportovců – maraton Sella. 
 

 

      4.   Různé 
 

□ 

 

Financování ČSK v roce 2017 –  Informaci podal J.Boháč, peníze na státní reprezentaci (program I a II MŠMT) 

jsou již na účtu ČSK. Od posledního jednání výboru (4. schůze) došlo na MŠMT ke zrušení a pozastavení 

dotací z neinvestičních programů P IV (údržba a provoz sportovišť), PV (činnost a provoz svazů), a investičních 

programů pro svazy z MŠMT. Očekává se nové vyhlášení těchto programů. Může vzniknout nebezpečná situace 

v případě většího zdržení výplat prostředků z MŠMT na svazy. Není také dosud přidělena dotace na pořádání 

MS, kde MŠMT snížilo návrh pro ČSK z 15 mil. na 11,25 mil. bez udání důvodu. Bude písemná intervence na 
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MŠMT, současně bude vypracován nový úspornější rozpočet MS. Návrh rozpočtu sekce na r. 2017 bude 

připraven k projednání ve výboru na příští schůzi, umožní-li to situace. V případě neznámé částky na provoz 

svazu se bude nadále postupovat v rozpočtovém provizoriu sekce. Situace je pro všechny sporty nepříjemná, 

komplikuje správné hospodaření i činnost, a neumožňuje podporu členských oddílů. Nejsou ani známy 

podmínky, za jakých bude možné dotace z MŠMT čerpat. Investice v Račicích - most a průplav. 

                                                                                                          Ú-7/4/17:   J. Boháč, P. Mokrý                                                                                                                               

                                                                                                                      T: prodloužen do T: 18.8. 2017
  

□ 

 

Úkoly 11/1/17 a 8/4/17 jsou postupně plněny. Seznamy VIP hostů pro MS 2017 se doplňují. Dokončují se 

seznamy jmen zpracované pro tři oddělené VIP zóny – ČSK, ICF a partnery akce. První výzva k potvrzení 

zájmu o účast na MS pro pozvané VIP osoby ČSK bude na jejich adresy rozeslána v týdnu od 10.7. Pro VIP 

ČSK budou k dispozici zdarma vstupenky na sobotní a nedělní program MS + v neděli bude k dispozici 

svazový VIP stan.  
 

□ Ú-3/3/17: úkol pro oddíly trvá - Zákonné povinností členů ČSK z nového občanského zákoníku - Sekretariát 

provedl kontrolu, zda členské subjekty SRK ČSK splnily ve tříleté lhůtě zákonné povinnosti pro spolky - 

upravily a zaregistrovaly u rejstříkového soudu stanovy, a zveřejňují ve spolkovém rejstříku povinné 

dokumenty ve sbírce listin. Byla provedena kontrola stanov a úplných výpisů.  

Výbor ČSK v únoru projednal a schválil postup k naplnění zákonných norem, který platí pro všechny členské 

subjekty svazu - Výbor ČSK stanovuje členským subjektům konečný termín pro doručení nově 

registrovaných stanov do sídla sekretariátu ČSK na den 30.6.2017. Pokud do tohoto data nebude mít ČSK 

k dispozici stanovy členského oddílu/klubu podle NOZ, bude takový členský subjekt v roce 2017 bez nároku na 

případné dotace svazu. Členové takového oddílu/klubu, pokud mají zakoupeny registrační známky ČSK na rok 

2017, budou do konce roku 2017 platnými členy ČSK se všemi právy a povinnostmi (účast v soutěžích). Po 

datu 31.12.2017 však bude oddíl/klub, který nemá stanovy v souladu s platnou legislativou, vyřazen z členské 

databáze ČSK. A to především z důvodů, aby nemohla být nijak zpochybňována členská základna ČSK při 

žádostech na MŠMT o podporu z dotačních programů ze státního rozpočtu. Bude tak uplatněn čl.5, odst.2, bod 

D) pís. g) Stanov ČSK.  Členy ČSK zůstanou po 31.12.2017 pouze spolky splňující veškeré náležitosti 

českého právního řádu. Členské subjekty, jejichž členství po 31.12.2017 z výše uvedených důvodů zanikne, a 

budou mít zájem o členství v ČSK, budou muset podat na svaz znovu přihlášku ke členství v ČSK. Dopis 

s informací (připraví předseda) sekretariát rozešle do všech sdružených oddílů v ČSK, kterých se situace týká.  

Sekretariát bude všechny oddíly, které nemají povinnosti splněny, budou sekretariátem opakovaně upozorněny. 

Mokrý zkontroluje aktuální stav plnění úkolu a připraví informaci pro výbor na září. 

                                                               Ú-3/3/17: P. Mokrý, statutární zástupci SK/TJ sdružených v ČSK 

                                                                                                                           T: 19.9. 2017        
  

□ 

 

Diskuse k úpravám obsahu webu kanoe.cz - Z. Krpata upozornil na některé připomínky hnutí na obsah a 

možnosti vkládání zpráv z regionů na webové stránky ČSK. Tento bod bude zařazen do programu příští schůze. 

                                                                                                        Ú-9/4/17: J. Boháč, Z. Krpata                                                                                                                              

                                                                                                                    T: 19. 9. 2017 
                                                    

□ 

 

Správa majetku ČSK na Císařské louce v Praze – výbor projednal kontinuitu zajištění správy areálu na Císařské 

louce. Po úmrtí Theodora Kohouta, který byl jako podnikající osoba smluvním partnerem ČSK ve smlouvě o 

nájmu sportovního areálu – kempu na Císařské louce na dobu určitou do 31.12. 2019, bude jednáno s jeho 

spolupracovníky v čele s K.Kadlecem o novém nastavení smluvní strany. J. Heller projedná a navrhne výboru 

podobu nové smlouvy se stávajícím pracovním týmem kempu. Je oboustranný zájem pokračovat v nájmu za 

stávajících podmínek. Jednání probíhají. Dokončována je též rekonstrukce věže po havarijním stavu, 

z prostředků MHM Prahy. Bude dokončeno a vyúčtováno k 31.7.  Ú-10/4/17: J. Heller                                                                                                                               

                                                                                                                        T: prodloužen do T: 15.8. 2017 
 

□ 

 

Kriteria pro rozdělení příspěvku oddílům z dotace MŠMT P IV (údržba a provoz sportovišť) - Výbor projednal 

a schválil Zásady ČSK pro rozdělení příspěvku P IV pro SK/TJ - finanční podpora na údržbu a provoz 

sportovních zařízení ze státní dotace Program IV MŠMT, realizovanou prostřednictvím ČSK v roce 2017.   

Zásady byly diskutovány na úrovni předsedů sekcí na začátku kalendářního roku  a výsledem jsou  základní 

parametry výpočtu dotací: Dělení přidělené částky ČSK od MŠMT na žadatele bude podle vzorce s parametry 

účetní hodnoty spravovaného majetku, rozpočtu nákladů žadatele na údržbu a členské základny s preferencí 

počtu mládeže v oddíle. Přihlédnuto může být ke skutečnosti, zda žadatel z dotace dostatečně podporuje provoz 

loděnice a nepreferuje nepřiměřeně jiná klubová sportoviště. Žadatelé budou o přidělení a výpočtu příspěvku 

seznámeni, jakmile svaz z MŠMT prostředky a podmínky čerpání obdrží. Očekává se, že MŠMT přidělí dotace 

z Programu IV na rok 2017 pravděpodobně v září. 
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□ 

 

Úkol -3/5/17 byl splněn. Konference ČSK – konaná  16.5. v Praze  na Strahově mimo jiné schválila přihlášky 

nových oddílů do ČSK. Nově přijaté oddíly byly písemně informovány sekretariátem ČSK  
  

 

  

 

             
Zapsal: P. Mokrý                                                   

Příští  jednání  výboru SRK ČSK se koná   15.8. 2017 


